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Årsmøte NSBK 2020 

Søndag 22. mars, kl 09.00 

Scandic Stavanger Airport, Stavanger 

 

Dagsorden for årsmøtet: 

1. Åpning 

2. Godkjenning av fremmøtte representanter 

3. Godkjenning av innkalling og saksliste 

4. Godkjenning av forretningsorden      s. 2 

5. Valg av:         s. 2 

5.1.  Møteleder 

5.2.  Referenter 

5.3.  Medlemmer til tellekorps 

5.4.  Medlemmer til å undertegne protokollen 

6. Årsberetninger 2019 

6.1.  NSBK         s. 3 

6.2.  Nordland        s. 6 

6.3.  Midt-Norge        s. 7 

6.4.  Hordaland        s. 12 

6.5.  Sør-Rogaland        s. 14 

6.6.  Agder         s. 16 

6.7.  Oslo/Akershus        s. 17 

6.8.  Avlsrådet        s. 19 

6.9.  Sportshundgruppa       s. 28 

6.10. Kontaktpersoner      s. 28 

7. Regnskap 2019 med revisors beretning      s. 29 

8. Budsjett 2020         s. 33 

9. Innkomne saker 

9.1.  Vandrepremier       s. 34 

9.2.  Medlemskontingent og overføring til avdelingene   s. 35 

10. Valg 

10.1.  Valgkomiteens innstilling      s. 36 

10.2.  Avstemning 

11. Avslutning 

 

Sakspapirene til årsmøtet vil være tilgjengelige for nedlasting på klubbens hjemmeside (nsbk.no) 

senest 07.03.2020. Kontakt sekreter@nsbk.no dersom du opplever problemer. Sakspapirene sendes 

ikke ut per post. 

https://www.facebook.com/scandicstavangerairport/
mailto:sekreter@nsbk.no
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4. Forslag til forretningsorden 

- Årsmøtet er åpent for klubbens medlemmer. Man må ha vært medlem i 6 uker før årsmøtet 

for å ha stemmerett. 

- Årsmøtet velger en ordstyrer, to referenter, to medlemmer til tellekorps, og to medlemmer 

til å undertegne protokollen. 

- Årsmøtet fatter sine vedtak med alminnelig flertall. I tilfelle stemmelikhet er forslaget 

forkastet. Dette i henhold til klubbens lover. 

- Til innkomne forslag kan det fremmes endringsforslag. 

- Forslag som ikke har relevans til allerede innmeldt sak kan ikke behandles 

- Ordstyrer kan sette strek for debatten, og / eller begrense taletiden. 

5. Valg av: 

5.1.  Valg av møteleder: 

 

5.2.  Valg av referenter: 

-  

-  

5.3. Valg av tellekorps: 

-  

-  

5.4.  Valg av medlemmer til å signere protokollen: 

-  

-  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
3 

6. Årsberetninger 

6.1. NSBK 

 Årsrapport fra styret i Norsk Schnauzer Bouvier Klubb for 2019 

Årsmøtet i Norsk Schnauzer Bouvier Klubb (NSBK) ble avholdt den 09.03.2019 på Stjørdal.  

 

Etter årsmøtet 2019 hadde klubben følgende styre:  

Leder: Arild Kristensen (på valg 2020)  

Nestleder: Mona Nilsen (Gjenvalgt for 2 år)  

Kasserer: Berit Engnes (på valg 2020)  

Sekretær: Line Strømsvik Kristiansen (Nyvalgt for 2 år)  

Styremedlem 1: Andreas Bachmann (Gjenvalgt for 2 år) 

Styremedlem 2: Arild Schjølberg (Nyvalgt for 2 år)  

Styremedlem 3: Wenche Martinsen (på valg 2020) 

Varamedlem 1: Rigmor Sjøvoll (Nyvalgt for 2 år)  

Varamedlem 2: Veronica Seppola (Nyvalgt for 1 år, på valg 2020)  

Medlem valgkomiteen: Trude Otterlei (på valg 2020)  

Medlem valgkomiteen: Reidun Stensrud (Nyvalgt for 2 år)  

Medlem valgkomiteen: Maria Elisabeth Angell (Gjenvalgt for 2 år)  

Varamedlem valgkomiteen: Anne-Gurine Johannesen (Nyvalgt for 1 år, på valg 2020)  

Revisor: Geir Tjernshaugen (Nyvalgt for 2 år)  

Vararevisor: Randi Otterlei Alvestad (Ikke på valg, på valg 2020)  

NSBK hadde pr 01.01.2020 924 medlemmer. 

Styreaktivitet  

Styret har i 2019 avholdt ti styremøter, seks av disse etter årsmøtet. Et av møtene foregikk fysisk på 

Scandic Gardermoen, men av økonomiske og praktiske årsaker ble de resterende styremøtene og 

annen kommunikasjon gjennomført på Skype eller epost. Regnskapet viser at styret har ført en 

ansvarlig økonomisk policy. NSBK var representert på NKK RS 2019 ved Arild Schjølberg. Klubben 

hadde pr 31.12.2018 under 1000 medlemmer, noe som gir kun 1 delegat på RS. 

Prosjekter 

Styret har hatt tre større prosjekter i denne perioden: ISPU-utstillingen i Stavanger, ferdigstilling av 

klubbhåndboken, samt omorganisering av klubbens avlsråd.  

ISPU-utstillingen ble som kjent avlyst på grunn av den ekstraordinære sykdomssituasjonen på hund. 

Styret vedtok å refundere 75% av påmeldingsavgiften til utstillerne, noe som fikk konsekvenser for 

budsjettet 2019. Rosettene som ble innkjøpt ble donert til den ungarske schnauzerklubben, som 

påtok seg å arrangere årets ISPU-show. Dette ble godt mottatt, og det var morsomt å se bilder fra 

utstillingen hvor rosettene hadde påskrift BIR og BIM. Videre ønsker styret å rette en stor takk til 

avdeling Sør-Rogaland, og da især Tone Johansen og Tarja Aabø, for den jobben de gjorde i 

forbindelse med utstillingen. 
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Klubbhåndboken er ferdigstilt og publisert på klubbens hjemmesider. Denne er ment å være et 

levende dokument, og vil oppdateres ved behov. I den sammenhengen ble det også foretatt en 

gjennomgang av klubbens vandrepremier, og styret ser at det er et behov for å drøfte disse. 

Klubbens avlsråd har bestått i samme form gjennom veldig mange år, selv om verktøy og muligheter 

for innhenting av kunnskap har endret seg. Styret satte derfor ned en arbeidsgruppe som skulle 

utarbeide et forslag for hvordan klubbens Avls- og Sunnhetsutvalg (ASU) skulle jobbe i fremtiden. 

Arbeidsgruppens forslag ble sendt ut på høring til alle oppdrettere, publisert på klubbens 

hjemmeside og FB-side, samt sendt til NKKs helseavdeling og organisasjonsavdeling. 

Tilbakemeldingene var gode, og nye ASU trådte i kraft 01.01.2020.  

Blant sakene som ble behandlet av styret i 2019 må det nevnes at det digitale medlemsbladet ble 

vedtatt nedlagt i høst. Dette i samråd med mangeårig redaktør Bjørn Adde, og årsaken var at det ble 

ikke sendt inn nok materiale å jobbe med. Styret vil benytte anledningen til å takke Bjørn for en 

fremragende jobb gjennom en årrekke. 

Medlemsdialog 

I tillegg til ASU-høringen har styret prøvd å engasjere medlemmene i forskjellige andre 

sammenhenger. Vi ønsket innspill på kandidater til ASU, aktive utøvere innen forskjellige 

hundesporter til å revidere årskonkurransene, og deltakere til en arbeidsgruppe om hundesporters 

plass i klubben. Det ble også etterspurt bidrag til artikkelserier på hjemmesiden om oppdrett, 

hundesport, utstilling med mer.  Vi fikk god respons på kandidater til ASU. 

Styret har operert etter en filosofi om åpenhet, og har i forkant av alle styremøter invitert 

medlemmer til å sende inn saker. Protokoller fra styremøtene har vært publisert innen to uker etter 

møtene, og henvendelser er besvart innen rimelig tid. Styret har brukt både hjemmesidene og FB-

siden aktivt gjennom året. 

Avdelingene: 

Nordland: Mottatt (minus årsberetning) 

Midt-Norge: Mottatt 

Hordaland: Mottatt 

Sør-Rogaland: Mottatt (minus revisjonsrapport) 

Øst/Vest-Agder: Mottatt 

Oslo/Akershus: Mottatt 

Kontaktpersoner: 

Årsrapport mottatt fra 

- Buskerud, Harald Arvid Flatin 

Avlsrådet: 

Mottatt årsrapport, samt for Bouvier des Flandres og dvergschnauzervariantene 

Sportshundgruppa: Mottatt 
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Aktiviteter: 

Her skulle det stått en del om ISPU-showet, men dette ble som kjent avlyst grunnet hundesykdom. 

Dette førte også til endringer i årskonkurransene, da styret valgte å la påmeldte til spesialene i Sør-

Rogaland og Nordland få denne som tellende utstilling med 0 poeng. 

Økonomi: 

Se regnskap i eget dokument. 

Medlemmer: 

Antall pr. 31.12.19 var: 924 som inkluderer hoved-, familie - og æresmedlemmer og antall 

gratismedlemmer. Status pr. 31.12.2018: 1070 medlemmer. 

Klubbens Hederstegn innehar: 

Ann Margrete Kindberg, Gerd Nilsen, Grete Hansen, Unni Edvardsen, Geir Tjernshaugen, Lone 

Gjerdalen, Erik Vestnes, Ranveig Vestnes, Kari Ann Sogstad, Mette M. Tufte, Johnny Johnsen, Fredrik 

Hansen, Bjørn Adde, Aud Fossum, Harald Edvardsen, Eva Ingebjørg Jahr, Torill Adde, Jan Erik Haugli, 

Øivind Storfjeld, Wenche Berntsen, Reidun Stensrud, Harald Flatin, Tarja Aabø, Svenn Erik og Astrid 

Simensen.  

Klubbens Æresmedlemmer er:  

Lulle Bleum, Arild Eriksen, Else Hegbom, Kari Schønfeldt Wilberg, Astrid Welle, Bjørn Adde, Stig 

Larsen, Aud Fossum, Harald Edvardsen, Reidun Stensrud, og Torill Adde.  

Medlemmer med Hederstegn og Æresmedlemskap som er gått bort:  

Marit Johansen, Anne-Ma Diesen Stavseth, Per Rønåsbråten, Brita Øye, Per Øye, Toni Stranger og 

Randi Rasmussen. 

 

 

 
 
_______________________ 

Arild Kristensen (sign) 
Leder 

 
 

_________________________ 
Mona Nilsen (sign) 

Nestleder 

 
 

________________________ 
Line Kristiansen (sign) 

Sekretær 
 
 

_______________________ 
Berit Engnes (sign) 

Kasserer 

 
 

________________________ 
Andreas Bachmann (sign) 

Styremedlem 

 
 

_________________________ 
Arild Schjølberg (sign) 

Styremedlem 
 
 

________________________ 
Wenche Martinsen (sign) 

Styremedlem 
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6.2.  Nordland 

Protokoll fra årsmøte 2019 AU-NSBK 

Nordland  
Mandag 28. januar 2020, Moloveien 10, Bodø 

Til stede:  

Vivian Bruun, Marianne Brodersen og Liesl Kristensen på facetime. 

Siri Wangberg, Christine Hunstad, Malin Bruun, Gunn Haugvaldstad, og Sissel Erikstad. 

 

Sak 1: Åpning 
Christine Hunstad åpnet møtet og ønsket velkommen. 

Sak 2: Godkjenning av innkalling 
Ingen innvendinger til innkalling, innkallingen er godkjent. 

Sak 3: Godkjenning av fremmøtte representanter  
Fremmøtte representanter er godkjent. 

Sak 4: Godkjenning av saksliste  
Sakslisten er godkjent. 

Sak 5: Valg av: 
1. Møteleder Christine Hunstad enstemmig valgt 
2. Referent Vivian Bruun enstemmig vedtatt 
3. Tellekorps Siri Wangberg og Malin Bruun, enstemmig valgt 
4. To personer til underskriving av protokoll Malin Bruun og Vivian Bruun, enstemmig 

valgt. 
Sak 6: Årsberetning 

Årsberetningen ble godkjent. 
Sak 7: Regnskap 

Kasserer orienterer om inneværende års regnskap, og informerer om revisors 
beretning. Regnskapet ble enstemmig godkjent, inkludert anføring fra revisor. 

Sak 8: Handlingsplan for 2020: 
Følgende aktiviteter er planlagt: 
Utstilling på Fauske i samarbeid med NKK.  
Handlingsplanen ble godkjent. 

 

Bodø 28.01.2020   
 
_____________________ 
Christine Hunstad (sign) 

 
________________________ 
Siri Wangberg (sign) 

 
________________________ 
Vivian Bruun (sign) 

 
_____________________ 
Malin Bruun (sign) 

 
________________________ 
Liesl Kristensen (sign) 

 
________________________ 
Lisbeth Alstad (sign) 

 
_____________________ 
Sissel Erikstad (sign) 
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6.3. Midt-Norge 

  

NORSK SCHNAUZER BOUVIER KLUBB  

AVDELING Avd Midt-Norge  

ÅRSBERETNING 2019  

Styrets sammensetning:  

Leder: Liv Karin Ertsås  

Sekretær: Frøydis Aalberg  

Kasserer: Merete Hol  

AU-medlem 1: Åge Skogstad  

AU-medlem 2: Anniken Stordal Volden  

AU-medlem 3: Martin Hallager Aaknes  

Valgkomite: Nils Johansen og Are Nyeng  

Revisor: Jon Arne Dahl  

Styremøter  

Vi har i år hatt 3 styremøter, 2 arbeidsmøter med leder/sekretær, samt i tillegg har representanter fra 

styret møtt på 3 møter i Trøndelag Hundefestival, og årsmøte NKK region Trøndelag  

Det har dessverre i år vært vanskelig å få samlet alle styremedlemmene til et fysisk møte, så de fleste 

diskusjoner/styrevedtak har blitt tatt på vår FB-gruppe, hvor vi har diskutert store og små saker, som 

agenda til styremøter, forslag, planlegging av kurs etc. FB- gruppa funker bra, men ser at det i tillegg, 

er viktig at styremedlemmene også av og til har fysiske møter i tillegg til kommunikasjon på nett. 
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Medlemmer og medlemsmøter  

Vårt mål er at medlemmene våre er fornøyde, og fortsatt vil stå som medlem, samt anbefale 

medlemskap i klubben til andre. Her har vi en utfordring, da det hos oss, som i andre raseklubber, blir 

mindre medlemmer. 

Nytt av året er at vi har fått et større geografisk område, og medlemmer fra Møre- og Romsdal, 

har blitt med i vår region, og vi har skiftet navn fra NSBK gr Trøndelag til NSBK avd Midt-Norge.  

Møre- og Romsdal, teller ved årsskiftet 18 medlemmer, og pr. des 2019, så var det i avd.Midt-

Norge, registrert 126 medlemmer, (mot fjoråret pr. des. 2018 -  116 medlemmer). Det vil si en 

nedgang på 8 medlemmer, om en legger til de fra M&R. 

Dette håper vi at vi i dette året kan gjøre noe med, ved å skape tilbud/aktiviteter som gjør at 

medlemmer ønsker å bli i klubben, og at eiere av rasene våre, får lyst til å melde seg inn.   

Vi har i år hatt 1 medlemsmøte, hvor vi holdt et temamøte om Tannhelse på Ranheim dyreklinikk 

med veterinær Anne Mette Knutsen som foredragsholder. 10-12 medlemmer møtte opp.  

Gjennomførte aktiviteter  

Det ble lite hundeaktiviteter på høsten, pågrunn av den ukjente farlige hundesykdommen, som 

krevde flere hundeliv, her i landet. Men vi fikk fullført noen aktiviteter på våren og et par på senhøst.  

Fellesturer 

Vi har arrangert tre turer, to før sommerferien, og en etter. Det har vært mindre oppmøte enn 

tidligere år.   

Rønningen 

5 dvergschnauzere og 3 schnauzere 

Malvikstien 

5 dvergschnauzere og 1 irsksetter 

Elgsethytta - hodelykttur i høstmørket 

4 dvergschnauzere og 3 schnauzere møtte opp. 

Kurs 

Nå er det ikke slik at vi skal konkurrere med hundeskolene, men for å få samlet, og motivert 

medlemmer til aktivitet, så har vi de siste årene gitt tilbud om kurs til våre medlemmer til 

medlemspris, som er en pris som ligger under de fleste hundeskoler her i distriktet. Vi leier inn 

godkjente instruktører og søker støtte i Natur og Miljø. Vi er her avhengig av at medlemmene 

kommer med ønsker.   

Til tross for at høstsesongen ble amputert på grunn av hundesykdommen, så var det i 2019, 12 

forskjellige medlemmer, noen flere ganger, og 3 ikke-medlemmer, som deltok på de tre kursene vi 

arrangerte. Noe som vi ser oss godt fornøyd med. En kort oversikt over arrangerte kurs 2019:  
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Pelsstellkurs: 

Ettersom både schnauzerrasene og bouvier er pelshunder, som trenger noe stell, så er det nødvendig 

for eiere å kunne en del om grunnleggende pelsstell. Klubben vil derfor prøve så godt det lar seg 

gjøre, å arrangere ett, eller to grunnleggende pelsstellkurs i året, alt etter interesse.  

I året som gikk, så arrangerte vi på våren et grunnleggende pelsstellkurs for schnauzerrasene. Vi 

annonserte også et kurs på høsten, men det ble avlyst pågrunn av usikkerhet om hundesykdommen. 

Takk til Trine og Atle Rånes som stilte med lokale og som instruktører. 

Hverdagslydighetskurs: 

Vi annonserte kurs i valp/hverdagslydighet, og grunnleggende lydighet, men det ble avlyst på grunn 

av for få interesserte. 

Lydighet- Bronsemerkekurs: 

Vi har også i år arrangert bronsemerkekurs, som er en fin mulighet til å få et godt samarbeid med 

hunden, utvikle hverdagslydigheten, og få et godt grunnlag for hundesporter, som lydighet, agility, 

rallylydighet o.l. 

Kurset er det tredje bronsemerkekurset som har blitt arrangert fortløpende av NSBK avd Midt-Norge, 

med Kristin Estenstad som instruktør. Det har vært seks deltakere på hvert kurs, som har møttes for 

å lære grunnmomentene til bronsemerket, og trene sammen. Kursene har blitt avsluttet med en 

frivillig prøve, og hittil har 8 av deltakerene greidd kravet for merket. 

Sporkurs: 

Sporkurs i mai-juni med Instruktør Anne Marit Kvernrød. Kurset var på 16 timer, og fordelt på en 

helgesamling, og flere kvelder i skogsområder her i Trondheim. Fin aktivitet for våre raser, og 4 

medlemmer og 2 ikke medlemmer, deltok. 

Andre arrangement 

Pelsstellkveld 

Utpå høsten, så fikk vi samlet en del av medlemmene til en pelsstellkveld på Trines hundesalong, 

hvor vi delte kunnskap, og tok pelsstell på hundene våre. Et arrangement som ble godt mottatt. 

Ringtrening 

Vi har i år hatt åpen ringtrening på parkeringen til Nor-Engros på Sluppen, både før og etter 

sommerferien. Den har vært åpen for både medlemmer og ikke-medlemmer, og det har vært stort 

sett greitt oppmøte. 

På en av våre kvelder, så stilte utstillingsdommer Vigdis Nymark opp, og ga gode råd for hvordan vi 

stiller hunden vår i ringen. Noe som ble godt mottatt. 

Tyholttårnet - sosial samling i forbindelse med NKK-utstilling Trondheim 

I forbindelse med NKK-utstilling i Trondheim, så har vi i flere år hatt en sosial samling for både lokale 

og tilreisende medlemmer på Egon-Restaurant på Tyholttårnet i Trondheim. Dette er en fin mulighet 

til å bli litt bedre kjent med andre medlemmer, samtidig med at vi får vist fram noe av byen vår, da 

tårnet beveger seg rundt 360 grader, i løpet av den tiden vi sitter der.  

I år møtte 9 personer opp til felles hygge på Tyholttårnet.  
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Hundefestivalen 

Trøndelag hundefestival er som kjent en utstilling, hvor gruppe Trøndelag er medarrangør sammen 

med flere hundeklubber i Trondheimsdistriktet, og vi bruker her å arrangere vår årlige 

spesialutstilling. 

Utstillingen ble i år for 3. gang arrangert i Selbu, og arrangeres innendørs i hall. Dommer var Irina V. 

Poletaeva, og vi hadde 32 påmeldte. 4 bouvier, 20 dvergschnauzer, 5 riesen og 3 schnauzer. 

Dette arrangementet krever en god del dugnadsinnsats fra klubben, og vi trenger flere som kan 

hjelpe til med, kiosksalg, begge dager, eller/og hjelpe til på utstillingsdagen, om vi skal fortsette å 

arrangere utstilling.  

Tusen takk til både utstillere, publikum og ikke minst til dere som stilte opp hjalp til med kakebaking, 

kiosksalg, og andre ting, slik at det ble et vellykket gjennomført arrangement. 

Takk til Hills som sponset forpremier. 

Kommunikasjon  

For å spre informasjon, så har vi sendt ut mail med info og aktivitetsplan til medlemmene, samt 

fortløpende lagt ut meldinger om kurs, aktiviteter på hjemmesiden, og på FB-siden. Men vi minner 

om, at om en vil følge med det meste som skjer, så anbefales å følge vår FB-side NSBK Midt-Norge, 

som oppdateres jevnlig.  

For å få presentert oss for nye valpekjøpere som hører til avd Midt-Norge, så har vi laget en mailiste 

over oppdretterene i klubben på våre raser, og sendt mail til oppdretterene med informasjon over 

kontaktpersoner, og aktiviteter. De kan da informere sine valpekjøpere, som hører til under vår 

avdeling, om hva vi har å tilby. Dette har vi fått positiv respons på fra flere oppdrettere.  

Klubbens hjemmeside er . https://nsbk.no/category/trondelag/.   

FB-siden til NSBK gruppe Trøndelag, https://www.facebook.com/groups/ 

139078052776158/  

Tanken er at referat fra styremøter skal ut på hjemmesiden, men vi har ikke funnet noen oversiktlig 

måte å gjøre dette på enda. I mellomtiden så har vi lagt ut referat på FB-gruppa. 

Økonomi  

Regnskap med neste års budsjett, er i skrivende stund ikke klart, og vil bli lagt ut senere. 

Se vedlegg 2  

—————————————  

 

 

https://nsbk.org/category/trondelag/
https://www.facebook.com/groups/139078052776158/
https://www.facebook.com/groups/139078052776158/
https://www.facebook.com/groups/139078052776158/
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Aktiviteter /Handlingsplan 2020 

Viser til hovedklubbens strategimodell hvor det står at : «Klubbens formål er å ivareta interessen for 

våre raser gjennom aktivt å fremme positive aktiviteter for den enkelte rase. «…… 

Gruppe Trøndelag ønsker derfor å være et lavterskeltilbud til de som ønsker å treffe andre 

hundeeiere av klubbens raser, ved å arrangere medlemsmøter med evt. tema, sosiale treff f.eks. 

skogdag, grilldag, fellesturer. Arrangere grunnleggende pelsstellkurs, valpekurs, hverdagslydighet, 

bronsemerkekurs, sporkurs, rallylydighet, agility + ++ . Alt etter hva medlemmene ønsker.  

Vårt mål er ikke å være en konkurrent til andre brukshundklubber i området, men å motivere til å 

være aktive med hundene sine, på det nivået som en passer den enkelte. 

For året 2020, så har vi satt opp en foreløpig aktivitets-/handlingsplan, som nytt styre vil jobbe videre 

med: 

• Medlemsmøter med Tema 

• Leie av hall for sosialttreff/trening 

• Grunnleggende pelsstellkurs - pelsstellkvelder 

• Skogdag/sommeravslutning 

• Samling i Tyholttårnet 

• Lydighet- Bronsemerkekurs 

• Rallylydighet 

• Ringtrening 

• Fellesturer 

• Utstilling 

Styret er alltid åpen for innspill fra våre medlemmer, på tema som vi kan ha på våre 

medlemsmøter, og i forhold til å sette opp aktiviteter, og forslag til steder å gjennomføre 

disse på. Vi ønsker også tilbakemelding på de aktivitetene som er gjennomført, og om det 

er ønskelig å opprettholde dette aktivitetsnivået. 

Vi vil også jobbe for å få til et godt samarbeid, og være et bindeledd mellom medlemmene i gruppa 

og hovedklubben. 
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6.4. Hordaland 

 Årsberetning for Gruppe Hordaland 2019 

 

 

 

Arbeidsutvalget har bestått av; 

 

Leder:   Anne-Gurine D. Johannesen 

Nestleder: Ewa Børtveit 

Sekretær:  Karin Wibrand 

Kasserer:  Jane Nordlund 

Styremedlem: Annie-Lise Mjaatvedt 

Styremedlem:  Kathrine Seglem Torsvik 

Varamedlem: Elsebeth Ellingsen 

Varamedlem:  Håkon Børtveit 

 

Sammendrag av Arbeidsutvalgets arbeid: 

 

Møter/saker 

Det ble avholdt årsmøte 20.februar 2019 

Det har i gruppe Hordaland vært avholdt 4 styremøter i løpet av året.  

 

Antall medlemmer i gruppen 

Det er pr 31.12.2019-  71 stk betalende medlemmer i gruppen. 
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Aktiviteter 

• Det ble i november gjennomført et medlemsmøte Trivselsstallel , Lysefjorden hvor dyrepleier 

Rikke Noss Bang holdt foredrag i førstehjelp 

• Det ble på våren avholdt pelsstellkurs på Midttun Zoo avd Åsane med godt oppmøte og stort 

engasjement.. 

• Trimmekurs i oktober var det ingen påmeldte og kurset måtte dessverr avlyses. 

• Vi har også hatt felleturer vår og høst. 

• På årsmøte i 2019 møtte leder og sekretær.  

• Det er generellt dårlig oppslutning på klubbens aktiviteter, derfor måtte trimmekurset i 

oktober avlyses. 

 

Økonomi: 

Gruppe Hordaland hadde et driftsresultat på 1597-, og egenkapital på kr.34.299, 

 

Revidert regnskap 

 Regnskap ettersendes etter gruppens årsmøte. 

 

        Bergen 2. februar 2020 

 

 

Leder                                                                          Sekretær 

 

---------------------------                                            --------------------------- 

Anne-Guri Dykesteen Johannesen                            Karin Wibrand 
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6.5. Sør-Rogaland 

  

  

NORSK SCHNAUZER BOUVIER KLUBB  

AVDELING SØR-ROGALAND  

ÅRSBERETNING 2020  

  

Styrets sammensetning:  

Leder: Tone Johansen     1 år  

Sekretær/Nestleder: Gyda Iren Thorvaldsen   2 år  

Kasserer: Zsófia Horváth-Magyar    1 år  

Medlem: Geir Kvæl      1 år  

Medlem: Tor Henning Liland     1 år  

Medlem: Bente Pollestad     2 år  

Varamedlem: Tarja Aabø     1 år  

Varamedlem: Sidsel Hodne Iversen    1 år  

Valgkomite: Inger Merethe Førland    2 år                

Sigbjørn Thorvaldsen      1 år  

Revisor: Elin Skjørestad     1 år  

 

 

Styremøter  

3 Styremøter og 4 arbeidsmøter  

Medlemmer og medlemsmøter  

111 medlemmer og vi har ikke hatt noen medlems møter  
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Gjennomførte aktiviteter  

Oppsummerte aktiviteter i 2019:   

• Utstillingstrening på Gimra hver onsdag.   

• Frislipp og sosialt samvær / med frislipp annenhver søndag fra kl. 18:00.   

• Sommeravslutning for medlemmer i juni   

• Spesial utstillingene ble avlyst pga av hundesykdommen som gikk i september  

• Juleavslutning med grøt ringtrening/frislipp  

  

  

  

Kommunikasjon  

Kommunikasjon til medlemmene gjennom mail og facebook.  

Årsmøte  

Se vedlegg  

  

Økonomi  

Se vedlegg  

Handlingsplan  

Handlingsplan / Aktivitetsplan for 2020   

• Treninger på Gimra hver onsdag   

• Frislipp og sosialt samvær på Gimra annen hver søndag   

• Valpeshow/Match Show  

• Tur til Renneren Gård 13.06.20 – 10:00-18:00  

• Trimmekurs/utstillingsklipp   

• Årsmøtet må holdes innen utgangen av januar 2021   
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6.6.  Agder 

Årsberetning fra Gruppe  Aust- og Vest-Agder  2019 
Arbeidsutvalget har bestått av: 

Leder   Linde C. Østby 
Sekretær  Hugo Ursvik 

Kasserer  Eva Ottesen 
Styremedlem  Maya Lindhom 

Styremedlem  Ann Veronica Ursvik  

Varamedlem  Pernilla Råberg 

Varamedlem  Kari Lindgaard 

Valgkomité  Ingen 

Sammendrag av Arbeidsutvalgets arbeid 

Møter/saker:  

Det har vært avholdt to styremøter, vi har arrangert og invitert medlemmene til to 

pelsstelldager. 

Saker som er tatt opp på styremøtene:  

1. Konstituering av styret 
2. Aktiviteter for 2019 

 
Antall medlemmer i gruppen: 

Antall medlemmer pr. 21.02.20 er 36 stk., inkl. familiemedlemmer.  

Økonomi (resultat): 

Klubbens regnskap er revidert pr 14.02.18, og vi har et underskudd på kr 5521,-, og en 

egenkapital på kr 29628,-. 

Aktiviteter: 

Klubben har hatt lav aktivitet i løpet av 2019. Det etterspørres ingen aktiviteter fra 

medlemmene. Vi har arrangert pelsstelldag to ganger i løpet av året i lokalet på Anicura 

Dyreklinikk v/travparken. På disse pelsstelldagene møtte flere av våre nye medlemmer, så vi 

ser for oss å videreføre denne aktiviteten neste år. Vi arrangerte ingen juleavslutning, men 

styret hadde sin avslutning med middag på Egon Sørlandssenteret i slutten av Januar 2020. 

Kristiansand, 14.02.2020. 

 

AU-leder : Linde C. Østby                                 AU-sekretær: Hugo Ursvik 
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6.7. Oslo/Akershus 

  

  

NORSK SCHNAUZER BOUVIER KLUBB  

AVDELING OSLO & AKERSHUS ÅRSBERETNING 

2019  

  

  

  

Styrets sammensetning:  
Leder:     Ulla Britt W Kristensen  
Sekretær:    Mette E M Tufte  
Kasserer:    Arild Kristensen  
Styremedlem:   Eli Lyberg  
Styremedlem:   Hans-Kristian Sætrum    
Varamedlem:    Maria Angell  
Varamedlem:    Aud Fossum  
Varamedlem:    Mette Solbakken  
  

Styremøter /Kommunikasjon  

  

Styret har i perioden avholdt 3 styremøte i tillegg til kommunikasjon på e-post.  

Gruppe Oslo & Akershus var godt representert på Årsmøtet i NSBK 2019  

  

Medlemmer og medlemsmøter  

Avdelingen hadde ved utgangen av 2019 253 medlemmer noe som er en nedgang på 2 medlemmer 

fra 2018. Avdelingen hadde ved utgangen av 2018 255 medlemmer som er en nedgang på 28 

medlemmer fra 2017.  

• Medlemsmøte om akuttmedisin. Foredrag av veterinær Tina Maria Granås, Evidensia Oslo 

Dyresykehus. Godt oppmøte av medlemmer.  

• Planlagt Aktivitetsdag i september med innføring i Smeller ble dessverre avlyst grunnet 

mage/tarm sykdom i området i samme periode.  

• Pelsstellkurs ble avholdt i oktober med god deltagelse.  
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Gjennomførte aktiviteter  

• Årsmøtet ble arrangert i februar 2019 i NKK sine lokaler på Holmlia.    

• Eksteriørutstillingen i januar ble i år gjennomført i Letohallen for femte år på rad. Det var 677 

voksne og 253 valper påmeldt til utstillingen. Samarbeidsklubb var som tidligere år NDGK – et 

samarbeid som fungerer svært godt. Utstillingen gikk med overskudd, se regnskap.  

• LP-stevnet ble arrangert i Groruddalen i juni. Aud Fossum ansvarlig for at stevnet ble 

gjennomført på en suveren måte.  

• Dogs4All 2019 var som tidligere på Lillestrøm. Fredag var det Nordisk utstilling alle raser, og 

lørdag og søndag INT utstilling. Gruppe Oslo & Akershus hadde ansvaret for å presentere NSBK 

med egen stand. Våre raser ble flott presentert gjennom hele helgen. Bjørn og Torill Adde, 

sammen med Harald Edvardsen, Geir Tjernshaugen, Erik Braathen, Eli Lyberg og Hans-Kristian 

Sætrum hadde ansvaret for planleggingen og rigging av stand. Rasene våre ble flott presentert i 

raseparaden på Dogs4all begge dager. En stor takk til alle som bidro på standen både før- 

under- og etter.  

  

Økonomi  

Avdeling Oslo/Akershus har et overskudd på kr 53.410,03 pr. 31.12.2019. Resultatregnskap, balanse 

og revisors beretning for avdeling Oslo/Akershus blir presentert på årsmøtet.  

  

  

  

Oslo feb 2020  

  

______________________    ____________________  ___________________  
Ulla Britt Wiig Kristensen    Mette Tufte      Arild Kristensen  
Leder       
  

  Sekretær      Kasserer  

_____________________    _____________________   

Eli Lyberg        Hans-Kristian Sætrum    

Styremedlem       Styremedlem   
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6.8. Avlsrådet 

Årsberetning 2019 for Avlsrådets Rasekomitéer. 

 
Det er ikke avholdt møter i 2019. Ellers har vi hatt kontakt via klubbmail og rådets egen 

facebook-gruppe, samt at rasekomitemedlemmene har kontakt seg i mellom.  

 

RAS skal oppdateres høsten 2020. 

 

Det er krysset en del fargevarianter i 2019. 

 

For rasekomitedverg. 

Torill Adde 

 

Årsrapport Bouvier des Flandres 

Populasjon 

 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 2 0 0 1 1 

Antall valper 9 - - 8 2 

- Hannvalper 4 - - 2 0 

- Tispevalper  5 - - 6 2 

Kommentar: Importer er ikke regnet med i denne oversikten.   

Gjennomsnittlig kullstørrelse 2015 2016 2017 2018 2019 

 4,5** - - 8* 2* 

Kommentar: * ett kull. ** to kull, hvorav det ene med kun en valp.  

Kull med bruk av utenlandsk eiet 

hannhund 

2015 2016 2016 2018 2019 

 1 - - 0* 1** 

Kommentar: * ett kull dette året, norskoppdrettet og norsk eiet hannhund benyttet. ** 

Hannhunden som er benyttet er svensk født men norsk eiet. 

Innavlsgrad 2015 2016 2017 2018 2019 

Innavlsgrad i snitt 3,0 - - 0 0 

Kommentar: Tallene i denne oversikten er hentet i DogWeb. Innavlsgrader for hvert enkelt kull i 

perioden 2012-17 bør regnes manuelt da de oppgitte innavlsgradene som kommer automatisk opp i 

DogWeb ikke er korrekte. Manuell utregning anbefales ved oppdatering av RAS. 
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Bruk av avlsdyr 2014 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 2 0 0 1 1 

Antall hannhunder brukt 2 - - 1 1 

Antall tisper brukt 2 - - 1 1 

Kommentar: Henviser til RAS som beskriver oppdretternes bruk av forskjellige hunder i avlen. 

Rasekomiteen ser med glede at oppdretterne fortsatt er flinke å benytte forskjellige hunder i avl, 

særlig gledelig at det reises ut for bruk av forskjellige hannhunder. 

Maks antall avkom i forhold til matadorgrense, beregnet over de siste fem år 

Kommentar: Henviser til RAS for definisjon og tidligere oppgitte tall for matadoravl i rasen. Perioden 

har lite data å vise til og RAS gir her en bedre oversikt. 

Importer 

 2015 2016 2017 2018 2019 

Importerte hannhunder 1 2 2 1  

Importerte tisper 0 0 1 1 1 

Kommentar: Det er importert hunder fra Sverige, Nederland, Tyskland og England.  

Øyesykdommer 

 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall øyelyste    2 2 

Antall FRI    2 2 

Sykdommer:      

Distichiasis/ektopiske cillier      

Katarakt, ikke medfødt: Påvist 
Ant.Sut.I.  

     

Katarakt, ikke medfødt: Påvist, 
cortical 

     

Katarakt, ikke medfødt: Påvist 
Post.Pol 

     

PRA      

Annet      

Kommentar: Et lite antall hunder er øyelyst i perioden 2012-19, for oppdateringer og resultater 
henvises til DogWeb hvor det er mulighet for å laste ned øyelysningsskjema for hver enkelt hund 
som har vært til undersøkelse. Henviser også til RAS for Bouvier des Flandres når det gjelder 
øyelysning for rasen. 
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HD statistikk 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall avkom      

Antall røntget 15 10 4         4 2 

Antall HD frie A/B 12 10 3 4 1 

Antall HD svak grad C 1  1  1 

Antall HD middels grad D 2     

Antall HD sterk grad E      

Kommentar: 

AD statistikk 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall avkom      

Antall røntget 7 10 4 4 2 

Antall HD frie 0 6 7 4 4 1 

Antall HD svak grad 1  1   1 

Antall HD middels grad 2 1 2    

Antall HD sterk grad 3 1     

Kommentar: 

 

Årsrapport dvergschnauzer 2019 

Populasjon  

Hvit 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 17 12 7 12 10 14 

Antall valper 71 55 33 65 47 60 

- Hannvalper 30 24 20 38 22 26 

- Tispevalper  41 31 13 27 25 34 

Sort 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 27 21 27 23 18 24 

Antall valper 118 74 121 95 100 102 

- Hannvalper 62 43 70 47 44 44 

- Tispevalper  56 31 51 48 56 58 
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Salt/pepper 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 24 16 16 8 15 11 

Antall valper 105 53 74 31 61 42 

- Hannvalper 52 24 34 16 32 21 

- Tispevalper  53 29 40 17 29 21 

Sort/sølv 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 36 33 39 20 31 35 

Antall valper 147 139 164 86 127 146 

- Hannvalper 63 74 69 45 57 79 

- Tispevalper  84 65 95 41 70 67 

Kommentar: 

Hvit:  

2019: 6 kull følger klubbens regler. 8 kull mangler utstilling og/eller øyelysning.  

 

2017: Tre kull er søkt om og godkjent. Fem kull oppfyller ikke klubbens krav 

(mangler øyelysning og premiering) og tre kull oppfyller klubbens krav. 

 

2016: 5 av 7 kull er godkjent av klubben i 2016, de 2 andre kullene oppfyller ikke 

klubbens krav for godkjenning. 

 

Sort:  

2019: 18 kull følger klubbens krav. 6 kull mangler utstilling og/eller øyelysning.  

 

2016: I 2016 oppfylte 15 av 27 kull klubbens krav. Av disse ble det søkt om godkjenning 

av 8 kull, og de øvrige ble ikke søkt om godkjenning til. I tillegg ble det søkt om 

godkjenning til ytterligere et kull. Dette ble først godkjent, men godkjenningen ble 

trukket tilbake etter ytterligere behandling i et samlet avlsråd. 

Med unntak av i 2015 har sorte forholdsvis jevne registreringstall 

 

Salt/Pepper: 

2019: 2 kull er godkjent på klubbens valpeliste. 4 kull ville vært godkjent dersom 

de hadde vært meldt inn. 5 kull mangler utstilling og/eller øyelysning. 

2018: Fin oppgang i antall kull fra i fjor. 3 kull er godkjent av klubben, 5 kull ville 

vært godkjent dersom de var meldt inn til klubben. 5 kull mangler utstilling, 1 kull 

mangler øyelysning og 1 kull mangler både øyelysning og utstilling. 

 

2017: Det har vært stor nedgang i antall s/p- kull i 2017. 3 kull godkjent av 

klubben, 2 kull ville vært godkjent dersom det hadde vært søkt, 3 kull mangler 

utstillingsresultater. 

 

2016: 7 kull er godkjent av klubben. Tre kull ville vært godkjent hvis det var søkt. Seks 

kull mangler utstillingsresultat eller øyelysning. 
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Sort/sølv: 

2019: 22 kull følger klubbens regler. 13 kull mangler utstilling og/eller 

øyelysning. 

 

2016: 14 kull er godkjent av klubben. Ett til er søkt om godkjenning, men ikke godkjent, 

pga at tispa var øyenlyst etter paring.  

  

Gjennomsnittlig 

kullstørrelse 

2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Hvit 4,1 4,6 4,7 5,4 4,7 4,28 

Sort 4,4 3,5 4,5 4,1 5,5 4,25 

Salt/pepper 4,4 3,3 4,6 3,9 4,06 3,80 

Sort/sølv 4,1 4,2 4,2 4,3 4,1 4,17 

Kommentar:  

2017: Salt/pepper: Litt nedgang i gjennomsnittlig kullstørrelse, men tre kull med få 

valper trekker snittet ned. 

 

2016: Salt/Pepper: Positiv økning i kullstørrelse. 

 

 

Kull med bruk av 

utenlandskeid hannhund 

2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Hvit 3 3 1 1 0 ? 

Sort 4 1 3 4 1 ? 

Salt/pepper   1 1 7 3 

Sort/sølv   6 1 1 ? 

Kommentar 

2017: Salt/pepper: Kun en hannhund med utenlandsk eier er brukt i avl. Det er brukt 

flere norskeide importer. 

 

2016: Sort: På bakgrunn av det lave antallet hunder fra utlandet brukt i avl så er det ikke 

hensiktsmessig å se Norden under et for utregning av matadorgrensen. 

 

 

Innavlsgrad 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Hvit 2,39 % 1,1 % 2,1 % 0,28 % 1,39 % 0,757 

Sort 2,635% 2,252 % 1,118% 0,644 % 0,85 % 0,138 

Salt/pepper 1,28% 1,251% 0,903% 1,422 % 1,009 1,686 

Sort/sølv 0,74% 0,733% 0,715% 0,547% 0,904 % 0,616 

Kommentar: 

2018: Salt/pepper: Bra innavlsgrad med 0 % på de fleste, men et kull med høy grad, 

trekker ned totalen. 

 

2017: Salt/pepper: Bra innavlsgrad med 0 % på de fleste, men et kull med høy grad, 

trekker ned totalen. 
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2016: Sort: Innavlsgraden på de fleste kullene er mellom 0 og 0,2%, men gjennomsnittet trekkes 

opp av noen få kull med innavlsgrad over hva som er anbefalt. 

Salt/Pepper: Bra innavlsgrad. 

Sort/sølv: Det har vært stabil lav innavlsgrad de siste 5 årene. Mange kull har 0%, høyeste i 2016 

(ifølge DogWeb er 3,687%) 

 

Bruk av avlsdyr  

Hvit 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 17 12 7 11 10 14 

Antall hannhunder brukt 12 11 7 9 9 12 

Antall tisper brukt 17 12 7 11 10 14 

Sort 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 27 21 27 23 18 24 

Antall hannhunder brukt 19 12 16 15 17 13 

Antall tisper brukt 27 21 27 23 18 23 

Salt/pepper 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 24 16 16 8 15 11 

Antall hannhunder brukt 19 11 14 7 14 8 

Antall tisper brukt 24 16 16 8 15 11 

Sort/sølv 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall kull 36 33 39 20 31 35 

Antall hannhunder brukt 29 22 28 18 24 27 

Antall tisper brukt 36 33 39 20 31 35 

Kommentar: 

2019: Hvit: 12 hanner er brukt på 14 kull. 1 hannhund er brukt 3 ganger.  

Sort: 13 hanner er brukt på 24 kull. 1 hannhund er brukt 4 ganger. 1 hannhund er brukt  

3 ganger. 6 hannhunder er brukt 2 ganger. 1 tispe har hatt to kull. 

Salt/Pepper: 8 hanner er brukt på 11 kull. 3 hannhund er brukt 2 ganger. 

Sort/Sølv: 27 hanner er brukt på 35 kull. 8 hannhund er brukt 2 ganger. 

 

2018: Salt/pepper: Bra variasjon i bruk av hannhunder. En er brukt to ganger. 

Hvit: Bra variasjon i bruk av hannhunder. En er brukt to ganger. 

 

2017: Salt/pepper: Bra variasjon i bruk av hannhunder. En er brukt to ganger. 

 

2016: Sort: Det hadde vært ønskelig med større spredning på bruk av hannhunder. 

Salt/Pepper: Bra bruk av hannhunder i forhold til kull. 

Sort/sølv: Det er noen få hannhunder som blir brukt mye, ellers er det god spredning i bruk av 

antall hannhunder. 
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Maks antall avkom i forhold til matadorgrense, beregnet over de siste fem år  

Hvit (10%) Sort (5%) Salt/pepper (10%) Sort/sølv (5%)  

25 28 34 34  

 

Maks antall avkom i forhold til matadorgrense, beregnet over de siste fem år.  

Alle farger (2%) 

2018 2019     

35,2 33,5     

 

Kommentar: 

2019: En Sort/Sølv hannhund overstiger matadorgrensen. 

 

2017: Salt/pepper: Ingen hannhund er over 10 % grensen. 

Hvit: Ingen brukte hannhund er over 10 % grensen. 

Sort: 2 av brukte hannhunder er over 5 % grensen. 

Sort/sølv: Ingen brukte hannhund er over 10 % grensen. 

 

2016: Hvit: Det er en hvit hannhund som overstiger grensen på 25 avkom. Denne 

hunden har 30 avkom i perioden 2013 – 2016. 

Sort: Det er få matadorer, men det finnes noen – både hannhunder og tispe. 

 

 

Importer  

Hvit 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Importerte hanhunder 4 3 2 1 2 2 

Importerte tisper  3 3 2 3 2 

Sort 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Importerte hanhunder 6 4 5 8 3 4 

Importerte tisper 5 6 9 12 11 9 

Salt/pepper 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Importerte hanhunder 1 3 5 3 3 5 

Importerte tisper 1 3 1 2 2 3 

Sort/sølv 2014 2015 2016  2018 2019 

Importerte hanhunder 2  4 3 3 4 

Importerte tisper 7  6 5  5 

Kommentar: 

Øyesykdommer  

Hvit 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall øyelyste 24 20 23 18 25 18 

Antall FRI 18 13 18 16 19 11 

Sykdommer:       

Distichiasis/ektopiske 

cillier 

5 6 5 2 5 6 
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Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist Ant.Sut.I.  

     1 

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist, cortical 

1 1     

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist Post.Pol 

      

Cornea Dystrofi     1  

PRA       

Annet       

Sort 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall øyelyste 49 54 53 55 55 50 

Antall FRI 35 42 40 35 41 34 

Sykdommer:       

Distichiasis/ektopiske 

cillier 

12 11 13 14 12 11 

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist Ant.Sut.I.  

2 1 1 1  3 

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist, cortical 

1 1  3 1  

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist Post.Pol 

      

PHTVL/PHPV    1  1 

PRA   1 1 1 1 

Annet 1  1 1   

Salt/pepper 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall øyelyste 59 46 40 41 40 33 

Antall FRI 51 39 33 34 31 25 

Sykdommer:       

Distichiasis/ektopiske 

cillier 

5 5 5 4 6 4 

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist Ant.Sut.I.  

   2 1 2 

       

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist, cortical 

3 2 1    

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist Post.Pol 

    1  

PRA     1 1 

Annet 

 

 

  1 1  1 
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Sort/sølv 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Antall øyelyste 91 96 76 84 90 80 

Antall FRI 65 64 54 61  49 

Sykdommer:       

Distichiasis/ektopiske 

cillier 

15 18 17 18 19 20 

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist Ant.Sut.I.  

1 7 2 1 3 5 

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist, cortical 

6 6 2 2 2  

Katarakt, ikke medfødt: 

Påvist Post.Pol 

   1 1  

PPM     1 1 

PRA 1miste

nkt 

 1    

Annet 2 2 4 2   

Kommentar 

2019: Totalt på alle farger, har vi: 31 med Distichiasis/ektopiske cillier. 11 med Katarakt 

(de fleste med Ant.Sut.l.). 3 med PRA (mistenkt). 1 med PPM. 1 med PHTVL/PHPV grad 1. 

 

2018: 2 katarakt, den ene er samme hund som ble påvist i 2017. 1 påvist PRA.  

6 Distichiasis/Ektopiske Cillier, alle har grad mild. Disse må pares med en fri. 

 

2017: Salt/pepper: To katarakt ikke medfødt. Påvist Ant. Sut. I.  

Fire Distichiasis/Ektopiske Cillier, alle har grad mild. Disse må pares med en fri. 

Sort: Antall Distichiasis/Ektopiske Cillier mildt økende. Affisert må pares med fri. 

Sort/sølv: Antall Distichiasis/Ektopiske Cillier mildt økende. Affisert må pares med fri. 

 

2016: Hvit: Det er samme hund som er øye lyst med katarakt to ganger i 2012 og en gang i 2014 

Sort: Det er en lav andel av hundene som blir øyelyst. I all hovedsak er det kun avlsdyr som 

øyelyses, noe som gjør at det er vanskelig å si så mye om øyehelse på generell basis. Ut ifra de 

faktiske resultatene som foreligger så har de sorte dvergene få alvorlige øyeproblemer, da det 

store flertallet enten er øyelyst fri eller med mild grad distichiasis. Antallet øyelyste med 

distichiasis er også relativt stabile tall. 

Salt/Pepper: Flere hunder bør øyelyses. Ellers bra. Må følge med på disichasis/Ektopiske Cilier. 

Sort/sølv: Det varierer litt fra år til år hvor mange hunder som blir øyenlyst, ut i fra tallene så er 

det få alvorlige øyesykdommer på rasen. De aller fleste hunder med Distichiasis har mild grad. 

Man bør fortsatt følge med på dette.  

 

 

Annet: 

2017: Det er registrert 1 sort/sølv med HD grad B. 

Sort: 1 registrert HD A. 
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6.9. Sportshundgruppa 

ÅRSBERETNING SPORTSHUNDGRUPPA 2019 

Terje Gjerdalen og Nina Gjødingseter 

 

Gruppens aktiviteter i 2019. Høstsamlingen NBF ble avlyst på grunn av hundesykdommen. 

 

19.-20. Januar RIK/IGP v/Jörgen Lindholm.  

23.-24. mars RIK/IGP v/Jörgen Lindholm.  

2.-5. mai NBF bruks samling hos Østlies Hundesenter.  

11.-12. mai RIK/IGP v/Jörgen Lindholm 

21.-23. juni  RIK/IGP v/Jörgen Lindholm.  

5.-8. september NBF samling Elverum: AVLYST PÅ GRUNN AV HUNDESYKDOM 

6.-8. september RIK/IGP v/Jörgen Lindholm 

26.-27. oktober RIK/IGP v/Jörgen Lindholm 

 

Da ble dette siste årsrapport fra undertegnede. Vi ønsker å takke alle som har bidratt til 

våres samlinger.  

 

Hilsen  

Terje og Nina 

 

6.10. Kontaktpersoner 

Harald Arvid Flatin, Buskerud: 

Det er tid for å oppsummere året 2019, og det har som før vært et interessant og hyggelig år som 

kontaktperson for NSBK. Det er de samme tingene som går igjen fra år til år. Pelsstell, foring, 

opplæring, syk hund og dyrlegebesøk, ansvar ved å ha hund, forsikring, ja emnene er mange. Tilgang 

på valper i mitt område er ikke så stort, men det kommer noen henvendelser. I 2019 har det vært 

flere som har lurt på Schnauzer. Jeg har, etter å ha gitt så mye informasjon som mulig, henvist alle til 

klubbens hjemmesider. 
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7. Regnskap 2019 med revisors beretning 

Resultatrapport 

Norsk Schnauzer Bouvier klubb  
897092662 
  

 

 
Periode Akkumulert 

Periodeslutt 
fg år  

  
Driftsinntekter 

3100 Salgsinntekter, avgiftsfri 
3250 Inntekter fra egne arrangementer 
3400 Spesielle offentlige tilskudd 
3900 Andre driftsrelaterte inntekter 

3920 Medlemskontingenter 

Driftskostnader 
5960 Overføring av medlemskontingent til grupper 
5970 Tilskudd etter søknad 
6110 Toll og spedisjonskostnader 
6300 Leie lokaler 
6800 Kontorrekvisita (Res) 
6810 Datakostnad 
6811 Drift gamle websider 
6812 Etablering og drift nye websider 
6821 Utgivelse av medlemsblad 
6940 Porto 
7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig 
7141 Overnatting- og reisekostnader - styremøter 
7142 Overnatting og reisekostnader - årsmøtet 
7143 Overnatting- og reisekostnader RS 
7145 Dogs4All 
7320 Reklamekostnader 
7395 Øreavrunding 
7410 Kontingenter, ikke fradrag 
7420 Gaver, fradragsberettigede 
7430 Gaver, ikke fradrag 
7500 Forsikringspremier 
7770 Bank og kortgebyrer 
7830 Konstaterte tap på fordringer 

Driftsresultat 

Finansielle poster 
8040 Renteinntekt tilbakebetalt skatt, skattefri 
  

Ordinært resultat før skatt 

15 000,00 
12 652,00 
22 791,13 

440,00 
364 590,75 

15 000,00 
12 652,00 
22 791,13 

440,00 
364 590,75 

26 800,00 
0,00 

45 955,00 
448,00 329 

441,00 
415 473,88 

-26 000,00 
-12 000,00 -

2 727,00 
-1 924,00 

0,00 
-6 380,12 

0,00 
-13 536,00 

0,00 
0,00 -

12 029,21 
-24 520,40 
-79 612,50 
-4 504,00 

-12 569,00 

0,00 
0,00 

-8 392,40 
0,00 

-26 219,52 -

3 226,00 
-6 365,08 

0,00 

415 473,88 

-26 000,00 
-12 000,00 -

2 727,00 
-1 924,00 

0,00 
-6 380,12 

0,00 
-13 536,00 

0,00 
0,00 -

12 029,21 
-24 520,40 
-79 612,50 
-4 504,00 

-12 569,00 

0,00 
0,00 

-8 392,40 
0,00 

-26 219,52 -

3 226,00 
-6 365,08 

0,00 

402 644,00 

-26 680,00 
-33 482,23 

0,00 -3 

848,00 
-1 696,00 
-3 491,00 

-3 273,00 -

13 471,00 
-53 387,96 -

7 075,90 
-2 051,00 

0,00 
-119 541,00 

-11 336,40 
-23 114,40 
-7 945,00 

-0,72 
-6 581,50 

-15 070,00 
0,00 -3 

122,00 
-4 243,00 -
12 000,00 

-240 005,23 -240 005,23 -351 410,11 

175 468,65 
3 773,38 

175 468,65 
3 773,38 

51 233,89 
2 303,48 

179 242,03 179 242,03 53 537,37 

Ordinært resultat 179 242,03 179 242,03 53 537,37 

Årsresultat 

Overføringer 
8960 Overføringer annen egenkapital 

179 
242,03 

0,00 

179 242,03 
0,00 

53 537,37 -
53 537,37 
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Balanserapport 
Norsk Schnauzer Bouvier klubb  
897092662 

 

Regnskapsår 01.01.2019 - 31.12.2019    
  

 Ved 
periodens 
begynnelse  Endring 

Ved 
periodens 

slutt  
Periodslutt 

fg år  
EIENDELER 

Anleggsmidler 
1250 Inventar (Balanse) 

  
Omløpsmidler 

1500 Kundefordringer 
1579 Andre kortsiktige fordringer 
1700 Forskuddsbetalte leiekostnad 
1910 Ressurskonto 1627.07.97.109 
1920 Driftskonto 1602.54.11920 
1925 Høyrentekonto 1203.84.27251 

  
SUM EIENDELER 

EGENKAPITAL OG GJELD 

Egenkapital 
Egenkapital (innskutt og opptjent) 

2030 Annen innskutt egenkapital 

2050 Årsresultat 

  
Udisponert resultat 

Udisponert resultat 

  
Sum egenkapital (inkl, udisp. resultat) 

Gjeld 
  

Langsiktig gjeld 
2299 Annen langsiktig gjeld 

  
Kortsiktig gjeld 

2990 Annen kortsiktig gjeld 
  
Sum gjeld 

1,00 

533,00 

9 194,00 
5 000,00 

257 092,51 
89 319,61 

234 708,50 

0,00 

-533,00 
-9 194,00 

0,00 
8 584,85 

195 669,06 
1 741,99 

1,00 

0,00 
0,00 

5 000,00 

265 677,36 
284 988,67 
236 450,49 

1,00 

533,00 

9 

194,00 
5 000,00 

257 092,51 
89 319,61 

234 708,50 
595 847,62 196 268,90 792 116,52 595 847,62 

595 848,62 

-474 025,21 
116 216,59 

196 268,90 

0,00 -
116 216,59 

792 117,52 

-474 025,21 
0,00 

595 848,62 

-474 025,21 
116 216,59 

-357 808,62 
0,00 

-116 216,59 -
63 025,44 

-474 025,21 -
63 025,44 

-357 808,62 
0,00 

-357 808,62 

-238 040,00 
0,00 

-179 242,03 

0,00 

-17 026,87 

-537 050,65 

-238 040,00 

-17 026,87 

-357 808,62 

-238 040,00 
0,00 

-238 040,00 -17 026,87 -255 066,87 -238 040,00 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD                         -595 848,62          -196 268,90          -792 117,52   -595 848,62 

 
Saldo 0,00 0,00 0,00

 0,00 
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Fotnoter til regnskap 2019  

Resultatrapport 

Driftskostnader: 

Fotnote 1) 7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig, flyreise dommere ISPU-utstillingen. 

Fotnote 2) 7145 Dogs4All. Avregning med reise- parkeringsutgifter og andre utlegg knyttet til 

arbeidet på NSBK sin stand (kr. 13591,60). Og den siste regningen fra Norges Varemesse A/S (kr 

3743,00). Dette ble betalt i januar 2020.  

Fotnote 3) 7430 Gave, ikke fradrag. Den største delen av denne utgiftsposten er rosetter og premier 

knyttet til ISPU-utstillingen, og pokaler og plaketter til vinnere av årskonkurransene 2019. Avdeling 

Oslo Akershus har kjøpt ISPU-pokalene, salgsinntekten på kr. 3960,00 kommer på 2020 regnskapet. 

Balanserapport:  

Fotnote 4) 2990 Annen kortsiktig gjeld er 6300 Leie av lokaler kr 1924,00 og momskompensasjon til 

avdeling Oslo og Akershus kr 15102,87.  

 

 
 
_______________________ 

Arild Kristensen (sign) 
Leder 

 
 

_________________________ 
Mona Nilsen (sign) 

Nestleder 

 
 

________________________ 
Line Kristiansen (sign) 

Sekretær 
 
 

_______________________ 
Berit Engnes (sign) 

Kasserer 

 
 

________________________ 
Andreas Bachmann (sign) 

Styremedlem 

 
 

_________________________ 
Arild Schjølberg (sign) 

Styremedlem 
 
 

________________________ 
Wenche Martinsen (sign) 

Styremedlem 
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8. Budsjett 2020 

Budsjett for 2020 og 2021 (revidert 2020 og nytt forslag 2021) 

Firmanavn Norsk Schnauzer Bouvier klubb     
Organisasjonsnummer 897 092 662 
Regnskapsår start  01 01 2019 
Regnskapsår slutt 31 12 2019 
Valuta NOK 
Budsjettnavn Budsjett 2020-2021 Årsmøte  2019  Årsmøte 2019 Årsmøte 2020 Årsmøte 2020 

  Budsjett Regnskap Vedtatt budsjett Revidert forslag Utkast budsjett 

Konto Beskrivelse per 31 des 2019  per 31 des 2019 2020 2020 2021 
3100 Salgsinntekter, avgiftsfri 11 750 0 10 000 0 0 
3223 Sponsorinntekter 18 000 15 000,00 20 000 15 000 20 000 
3205 * Kiosksalg ISPU 5 000 0,00 0 0 0 
3250 * Intekter fra egne arrang  (ISPU 2019) 60 000 12 652,00 0 0 0 
3400 Offentlig tilskudd (MVA- komp for regnskap2018 30 000 22 791,13 25 000 20 000 20 000 
3900 Andre driftsrelaterte inntekter 0 440,00 0 0 0 
3920 Medlemskontingenter 375 250 364 590,75 375 000 375 000 375 000 

Sum intekter  500 000 415 473,88 430 000 410 000 415 000 

5960 Andel av kontingent til Avdelinger og ressurskon -25 000 -26 000,00 -25 000 -65 000 -70 000 
5970 Tilskudd etter søknad (aktiviteter) -25 000 -12 000,00 -40 000 -35 000 -40 000 
6110 Toll og spedisjonskostnader 0 -2 727,00  0  

6300 Leie lokaler -14 000 -1 924,00 -2 000 0 0 
6800 Kontorrekvisita (Res) -1 696 0,00 -2 000 -2 000 -5 000 
6810 Datakostnad -2 493 -6 380,12 -2 500 -7 000 -10 000 
6811 Drift gamle websider -3 273 0,00 0 0 0 
6812 Drift websider -5 241 -13 536,00 -1 000 -10 000 -10 000 
6821 Utgivelse av medlemsblad -20 000 0,00 -25 000 0 0 
6860 Møter, kurs, oppdatering etc. -40 000  -30 000 -45 000 -30 000 

6940 Porto -7 000 0,00 -2 500 -2 500 -3 000 
7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig -2 051 -12 029,21 -25 000 -15 000 -25 000 
7141 Reisekostnader - styremøter -50 000 -24 520,40 -50 000 -25 000 -30 000 
7142 Overnatting og reisekostnader - årsmøtet -119 541 -79 612,50 -120 000 -100 000 -90 000 
7143 Overnatting- og reisekostnader RS -11 336 -4 504,00 -12 500 -10 000 -10 000 
7144 Reisekostnader Avl og Sunnhets utv. -30 000 0,00 -25 000 -25 000 -40 000 
7145 Dogs4All -25 000 -12 569,00 -25 000 -25 000 0 
7320 Reklamekostnader -7 945 0,00 -10 000 -7 000 -10 000 
7395 Øreavrunding 0 0,00  0 0 

7410 Kontingenter, ikke fradrag -6 582 -8 392,40 -7 500 -10 000 -10 000 
7430 Gaver,og premier -40 070 -26 219,52 -15 000 -15 000 -20 000 
7500 Forsikringspremier -3 122 -3 226,00 -4 000 -4 000 -5 000 
7770 Bank og kortgebyrer -3 860 -6 365,08 -6 000 -7 500 -7 000 

Sum utgiftet  -443 210 -240 005,23 -430 000 -410 000 -415 000 

Resultat  56 790 175 468,65 0 0 0 
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9. Innkomne saker 

9.1. Vandrepremier 

Klubbens vandrepremier 

NSBK har til sammen ni vandrepremier, som deles ut på klubbens hovedspesial. Vandrepremiene må 

stort sett vinnes av samme hund tre ganger, noe som gjør den vanskelig å vinne til odel og eie. 

Hovedspesialen rullerer mellom Oslo/Akershus, Sør-Rogaland, Nordland og Midt-Norge. Avstander 

bidrar med andre ord til at det blir enda vanskeligere å vinne permanent. Et resultat av dette er at 

enkelte av premiene etter hvert har blitt ganske slitne av reisingen. De transporteres og sendes på 

kryss og tvers flere ganger pr år, siden den som vinner må sende den til neste hovedspesial, som 

igjen sender premien med noen andre. Det er en del som ikke vinnes på alle spesialer, og disse må da 

igjen lagres i påvente av neste anledning. Enkelte av premiene har så snevre kriterier at de ikke har 

blitt delt ut på en årrekke. 

Styret fremmer derfor følgende forslag til avstemning, hvor alternativ 1 er styrets innstilling: 

Alternativer, gjeldende punkt 5-11: 

1. Deles ut fysisk til siste vinner. Premiene videreføres som en pris med diplom og rosett. Ny 

pris opprettes fra NSBK til beste norskoppdrettede schnauzer uansett farge. 

2. Premiene returneres til giver. Premiene videreføres med diplom og rosett. 

3. Vandrepremiene videreføres som tidligere. 

For vandrepremiene SP schnauzer (pkt 12+13), styrets innstilling: 

4. Kriteriene endres til beste norskoppdrettede uansett farge, hhv BIR og BIM. Deles ut fysisk 

til neste vinner, og blir deretter avviklet.  

 

Vandrepremier som fremdeles kan oppnås: 

5. SSPK’s vandrepremie (BIS hovedspesial) 

6. NSBK’s vandrepremie til beste norskoppdrettede bouvier 

7. NSBK’s vandrepremie til beste norskoppdrettede dvergschnauzer uansett farge 

8. NSBK’s vandrepremie, beste norskoppdrettede riesenschnauzer uansett farge 

9. Alexander’s vandrepremie, BIR bouvier 

10. Kennel Adorabel og kennel D’evasives’ vandrepremie (1BHK) 

11. Baltus cup, vandrepremie til beste norskoppdrettede og -eide SP dvergschnauzer 

Vandrepremier som har veldig vanskelige kriterier, ingen av disse er delt ut på over ti år: 

12. Inger Elisabeth og Marit Borgine Gjersø’s vandrepremie, beste norskoppdrettede SP 

schnauzer i unghundklassen  

13. Kennel Wovw-wow’s vandrepremie, beste norskoppdrettede SP hannhund i unghundklassen 
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9.2. Medlemskontingent og overføring til avdelingene 
 

Årsmøtet vedtok i 2018 å øke medlemskontingenten, for å bidra til å rette opp økonomien. Styret 

anser at hensikten med tiltaket er oppnådd, og at den økte kontingenten nå bør gi fordeler til 

medlemmene. Dette kan gjøres på to måter, enten ved å øke overføringene til avdelingene, eller 

å sette ned medlemskontingenten. 

 

Alternativ 1 (styrets innstilling) 

 

Øke overføringene til operative avdelinger (avdelinger med arbeidsutvalg) fra kr 40,- pr medlem, 

til kr 75,- pr medlem, og fra kr 10,- til kr 35,- til ressurskonto for øvrige. 

Overføringene til avdelingene har ligget fast i mange år, og styret mener dette nå bør justeres. 

Dette vil øke avdelingenes økonomiske handlingsrom, som igjen skal komme medlemmene til 

gode.  

 

Alternativ 2 

Redusere medlemskontingenten tilsvarende. 

 

 

 

 

 

 



 
36 

10. Valg 

NORSK SCHNAUZER BOUVIER KLUBB VALG 2020  

Valgkomitèens innstilling til personer på valg 

Kandidater (med uthevet skrift) er på valg og har sagt seg villig                                  Sett kryss 

Leder Arild Kristensen, Oslo/Akershus Gjenvalg, 2 år  

Nestleder Arild Schjølberg, Hedmark/Oppland Supplering, 1 år  

Sekretær Line S. Kristiansen, Midt-Norge Ikke på valg  

Kasserer Anne Marie Madsveen, Hedmark/Oppland Ny for 2 år  

Styremedlem 1  Andreas Bachmann, Sør-Rogaland Ikke på valg  

Styremedlem 2 Anne Kirsti Stensø, Nordland Supplering 1 år  

Styremedlem 3 Veronica Seppola, Oslo/Akershus Ny for 2 år  

Varamedlem Rigmor Sjøvoll, Nordland Ikke på valg  

Varamedlem Vivian Bruun, Nordland Ny for 1 år  

    

Revisor Geir Tjernshaugen Ikke på valg  

Vararevisor Randi Otterlei Alvestad, Møre/Romsdal Gjenvalg, 1 år  

    

Valgkomite    

Leder Reidun Stensrud, Vestfold Ikke på valg  

Medlem 1 Mette Tufte, Oslo/Akershus Ny for 2 år  

Medlem 2 Maria Angell, Oslo/Akershus Ikke på valg  

Varamedlem Anne-Guri Johannesen, Hordaland Ikke på valg  
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Forhåndstemming i hht. NSBK lover §3-2 Møte og stemmerett  

Stemmeberettigede medlemmer må ha vært medlem av klubben i 6 uker og betalt kontingent for 

2020.  

Forhåndsstemmer kan kun brukes på valg, ikke på saker da dette vil medføre at et fremmet forslag 

må stemmes over kun slik det er fremsatt og ikke slik det kan justeres gjennom en debatt eller 

koordinering med andre innspill/forslag.  

 

Ved forhåndsstemming skal stemmeseddelen legges i en konvolutt. Denne 

stemmeseddelkonvolutten legges i en ny konvoluttsom adresseres og sendes NSBK ved sekretæren 

senest fredag 13.03.2020. Den ytterste konvolutten merkes med medlemmets navn, adresse og 

medlemsnummer. 

 

Forhåndsstemmen sendes: 

NSBK v/ Line Kristiansen 

Leiv Erikssons vei 27 

7040 Trondheim 


